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NAD ORLICÍ, o.p.s. 
517 41 Kostelecká Lhota 40 

www.nadorlici.cz 

 

Zápis z jednání Programového výboru Místní akční skupiny NAD ORLICÍ, které se 

konalo dne 26. 8. 2009 od 17:00 hodin v Kosteleckých Horkách 

Přítomni: Jaromír Ţid, Ing. Pavel Bílek, Mgr. Marie Kršková 
Omluveni: Michaela Šedová, Ing. Kateřina Čapková, Mgr. Martina Bělková, Pavel Hubálek, Ing. 
Vladimír Macháň, CSc., Ing. Zbyněk Myšák 
Nepřítomni: Ing. Václav Záruba 
Hosté: Mgr. Petr Kulíšek 
 

Program: 

1. Procesní část 
1.1. Ověření usnášeníschopnosti 
1.2. Ověření minulého zápisu 
1.3. Zápis – kontrola plnění závěrů a usnesení 

2. Organizační část 
3. Programová část 

3.1. Projekty spolupráce 
3.2.  Činnost MAS 

4. Realizace SPL 
4.1. Způsob financování SPL 

5. Různé 
5.1. Diskuze – různé 

 
Ad1.1). Ověření usnášeníschopnosti  
PV se sešel v počtu 3 členů z 10 (+ manaţer) a je tedy neusnášeníschopný. 
 
Ad1.2). Ověření minulého zápisu 
Zápis byl ověřen. 

Ad1.3). Zápis – kontrola plnění závěrů a usnesení 
Úkol 4 : Připravit podklady pro financování projektů. O: manaţer 

Plnění U4: Trvá.  

Úkol 5: Oslovit partnerské MAS  a MV MAS v otázce formulace Směrnice pro monitoring MAS. O: 

manaţer 

Plnění U5: Trvá. Čekáme na pravidla monitoringu ze strany Cpkp (zadání ministerstva), podle 

toho se udělá monitoring MAS. 

Úkol 6: Připravit podrobný harmonogram výzvy. O: manaţer 

Plnění U6: Splněno, výzvy je zveřejněna. 

Úkol 7: Dojednat kontaktní místa a připravit časový rámec jejich vyuţívání. O: manaţer 

 Plnění U7: Bude se řešit pro další kolo. 

Z 29. 7. 2009: 
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Úkol1: Poslat zálohové faktury obcím zahrnující administrativní poplatek. Je třeba urychleně upřesnit 
pozemky a sepisovat nájemní smlouvy. O: manaţer 
 
 Plnění U1: Splněno. 

 

Ad2). Organizační část  
Ad3) Programová část 
Ad3.1) Projekty spolupráce 
PV jednal o projektu 4 MAS a otázce předfinancování moštáren. MAS nabídne provozování moštárny 
za 10%, které pokryje spolufinancování. Dále bude MAS hledat předfinancování u svazků obcí. Bylo by 
dobré se zahrádkáři jednat a zeptat se zda mají vůbec zájem. 
 
Úkol1: Kontaktovat zahrádkáře a jiné subjekty, zda nechtějí být provozovatelem za 10% spoluúčasti 
projektu, a DSO Brodec, zda jsou ochotni předfinancovat zbývajících. O: manaţer  
 
Ad5) Diskuze 
PK přítomným představil nové webové stránky. 
 
 

Příští jednání bude 30. září od 17 hod na Vrbici a další zasedání 19. října od 17 hod 

v Kosteleckých Horkách (schválení výběru projektů dle návrhu Výběrové komise). 

V Kosteleckých Horkách, 26. 8. 2009. 

Zapsala: Marie Kršková  

Ověřili:  

---------------------------------------------------                          --------------------------------------------------

        

         Pavel Hubálek, Předseda PV                                                         ----------------------------------, člen PV 


